
Zápisnica 72/2023 

zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 12. septembra 2023 o 9:00 hod. 

 

 

Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčnou formou. 

 

Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 

Polakovič, PhD., doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; Ing. Branislav Pastucha, 

PhD.; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Aleš Ház, PhD.; Bc. Filip Dian 

 

Online: doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. 

Prizvaní: Ing. Jozef Dzivák, Ing. Marián Hvolka 

 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 
A. Kontrola úloh (Pastucha) 
B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Pastucha, Gatial) 
C. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty (Drtil, Pastucha) 

PROGRAM: 
1. Pedagogická problematika – otvorenie akademického roku 2023/2024 (Reháková) 

2. Správa o ubytovanosti študentov FCHPT STU pre akademický rok 2023/2024 (Reháková, zástupca 
študentov) 

3. Informácia o príprave zasadnutia Priemyselnej rady FCHPT STU (Drtil) 

4. Informácia o ukončených letných rekonštrukčných prácach (Pastucha) 

5. Ankety študentov – riešenie vybraných problémov (Reháková) 

6. Rozličné 

 stav prípravy vnútorných predpisov fakulty (Gatial, Lukeš) 

 informácia o stave akreditácie na FCHPT a na STU (Reháková, Polakovič) 

 stretnutie chemických fakúlt – Veľké Karlovice (Gatial) 

 informácie o výsledkoch kontrol na FCHPT (Gatial, Pastucha) 

 

Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 

 

Bod A. Kontrola úloh 

Zastupujúci tajomník fakulty Ing. Pastucha konštatoval, že z predchádzajúceho vedenia boli úlohy 

ohľadom zabezpečenia vybavenia Vyhni splnené.  

 

Bod B. Aktuálne informácie o projekte Accord 

Pán dekan prof. Gatial informoval o pretrvávajúcich problémoch s pripojením internetu 

v zrekonštruovanej časti SB. Požiadal zástupcov z IT oddelenia SCHS (Ing. Jozef Dzivák, Ing. Marián 

Hvolka), aby informovali o skutočnostiach, ktoré bránia riadnemu spusteniu internetu. Bolo 

konštatované, že v priestoroch sa nachádza veľké množstvo prachu, pri serverovni sa nakladá stavebná 

suť a hrozí rozbitie sklenenej výplne, na chodbe sa pracuje. Elektrická energia je zapojená priamo na 

diesel agregát a obchádza UPS, čo nie je dobré, nakoľko agregát nabieha cca 1 minútu a do tej doby 

môže dôjsť k poškodeniu IKT zariadení. Ing. Pastucha uviedol, že ešte dnes to bude poupratované a 



prestupy navrhol zaizolovať minerálnou vlnou. Počas rokovania vedenia bolo dohodnuté operatívne 

stretnutie so subdodávateľom a musí okamžite prísť k prepojeniu na UPS. Následne bol daný prísľub, 

že sa okamžite začne zapájanie IKT zariadení. Predpoklad spustenia internetu je do konca budúceho 

týždňa. 

Prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. v rámci tohto bodu požiadala o zakúpenie kvalitného 

dataprojektora do zasadačky Vedeckej rady FCHPT. Vedenie súhlasilo s jeho nákupom. 

Doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. informoval o prebiehajúcej súťaži na vybavenie IKT prvkov. Pán dekan 

prof. Ing. Anton Gatial sa v tejto súvislosti spýtal, v akom stave je momentálne dodávka nábytku. Pán 

prodekan odpovedal, že nábytok sa ešte nezačal dodávať. Je dohodnuté, že dodávka bude avizovaná 

týždeň vopred. Do konca septembra sa dodávka začne fyzicky realizovať. 

Tajomník upozornil, že pri dodávke 41 ks digestorov bude potrebné realizovať verejné obstarávanie. 

Doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. v tejto súvislosti uviedol, že v najbližších dňoch bude mať ponuky od 

viacerých dodávateľov.  

Pán dekan prof. Ing. Anton Gatial rozhodol, že digestory budú zakúpené zo zdrojov fakulty a ak chce 

niekto iné digestory, tieto si ústavy zakúpia z vlastných zdrojov.  

Pán dekan prof. Ing. Anton Gatial informoval členov vedenia, že generálny dodávateľ rekonštrukcie SB 

zaslal list, v ktorom nás požiadal posunutie termínu dokončenia stavebných prác o jeden mesiac. 

Takéto predĺženie neprichádza do úvahy a pôjde im v tom zmysle odpoveď rektora.  

 

Bod C. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty 

Neboli podané žiadne nové informácie. 

 

Bod 1. Pedagogická problematika – otvorenie akademického roku 2023/2024 

Prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. konštatovala, že môžeme očakávať o niečo menší počet 

zapísaných študentov do prvého ročníka bakalárskeho štúdia. Taktiež avizovala nižší počet 

zahraničných študentov (z Ukrajiny). Upozornila najmä na problém s udeľovaním víz pre študentov z 

Ruskej federácie. Prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. upozornil na skutočnosť, že počet slovenských 

študentov zostáva viac-menej rovnaký a s poklesom študentov z Ukrajiny a Ruskej federácie sa do 

budúcnosti musí počítať. Členovia vedenia upozornili, že fakulta sa na takýto vývoj bude musieť 

pripraviť orientáciou na vedecké výkony. Takýto vývoj bude musieť mať vplyv na počet zamestnancov. 

Následne informovala o organizačných záležitostiach v súvislosti s otvorením akademického roku 

2023/2024. Okrem iného informovala, že bude žiadať od vyučujúcich sledovanie dochádzky študentov 

prvého ročníka počas celého ZS.  

Upozornila, že zamestnanci fakulty musia byť oboznámení so všetkými strategickými dokumentami 

fakulty ako je organizačný poriadok, pracovný poriadok, študijný poriadok a podobne. Pani prodekanka 

cez hromadnú poštu zašle všetkým zamestnancom a študentom linky na prijaté nové strategické 

dokumenty fakulty, vrátane študijného poriadku.  

Pán dekan prof. Anton Gatial sa spýtal, či v súvislosti so zrušením mimoriadnej situácie na Slovensku 

sa fakulta vráti k pôvodným postupovým kritériám. Pani prodekanka v tomto smere vysvetlila 

legislatívu a potvrdila, že sa vraciame k pôvodne nastaveným postupovým kritériám.  

 

Bod 2. Správa o ubytovanosti študentov FCHPT STU pre akademický rok 2023/2024 

Prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. predstavila pridelenú kapacitu ubytovacích miest na 

internátoch STU. Tento rok je pre FCHPT vyčlenených 591 miest. Následne podrobnejšie vysvetlila 



podmienky prideľovania ubytovania pre domácich a zahraničných študentov, vrátane doktorandov. 

Vyzdvihla nový elektronický systém ubytovací systém.  

 

Bod 3. Informácia o príprave zasadnutia Priemyselnej rady FCHPT STU 

Prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. navrhol zvolať zasadnutie Priemyselnej rady FCHPT STU na jar s tým, že 

už v tej dobe budeme mať informácie o akreditácii a bude kompletne zrekonštruovaná stará budova. 

 

Bod 4. Informácia o ukončených letných rekonštrukčných prácach 

Zastupujúci tajomník fakulty Ing. Pastucha informoval o bezproblémovom zrealizovaní a ukončení 

rekonštrukcie ležatých rozvodov na 2. podlaží. Zároveň informoval aj o zrealizovaní neplánovanej 

kompletnej výmene odpadov v rámci bloku A v NB, kde došlo namiesto plánovanej výmene dvoch 

podlaží ku kompletnej výmene na všetkých podlažiach a to z dôvodu totálneho zanesenia potrubia 

močovým kameňom. Na záver informoval o aktuálnej situácii v spracovávaní projektovej 

dokumentácie elektrických a svetelných rozvodov a projektovej dokumentácie VZT, regulácie kúrenia 

a MaR. Poukázal na možnosť riešenia spracovania projektovej dokumentácie elektroinštalácie 

digestorov a odsávania v NB.  

 

Bod 5. Ankety študentov – riešenie vybraných problémov 

Prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. predložila materiál s návrhom riešení vybraných otázok 

súvisiacich s celofakultnými otázkami vyplývajúcimi z elektronických ankiet študentov za ak. rok 

2022/2023. Upozornila, že k jednotlivým predmetom sa študenti môžu vyjadrovať v anketovom 

module priamo v AIS. Pre zvýšenie flexibilnosti a možnosti rýchlej spätnej väzby je od tohto ak. roku 

sprístupnená aj možnosť odpovedať na anketové otázky po každej vyučovacej hodine a to 

prostredníctvom systému eRozvrh. V súvislosti s problémami študentov pozornosť upriamila na 

Poradenské centrum STU, ktoré z hľadiska štatistických výstupov služby tohto centra najviac využívajú 

študenti našej fakulty a to hlavne v oblasti poradenských služieb profesionálneho rastu a podobne. Na 

záver pani prodekanka informovala, že všetky závery z ankiet budú zverejnené na webe.  

 

Bod 6. Rozličné 

 stav prípravy vnútorných predpisov fakulty  

Pán dekan prof. Ing. Anton Gatial podal informáciu o schválených, následne podpísaných a 

v súčasnosti už zverejnených vnútorných predpisoch, ktoré nadobudli účinnosť od 

01. septembra 2023. Prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. upozornil na nutnosť formálneho zrušenia 

príkazu dekana č. 2/2012 a č. 3/2012. Zastupujúci tajomník tieto smernice navrhol zrušiť formou 

príkazu dekana. Následne členovia vedenia debatovali o problematike používania grantových 

prostriedkov a fondov EU v súvislosti s vyššie uvedenými smernicami č. 2/2012 a č. 3/2012. Pán 

dekan požiadal prof. Ing. Milana Polakoviča, PhD., aby pripravil návrh príkazu, ktorým by sa 

diskutované príkazy zrušili.  

 

 informácia o stave akreditácie na FCHPT a na STU  

Prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. informovala, že od 09.10.2023 prebehne ohlásená 

návšteva akreditačnej komisie. Informovala o pripravovaných harmonogramoch školení 

zamestnancov s cieľom kvalitatívne zvýšiť vedomostnú prípravu zamestnancov k akreditácii.  

 

 stretnutie chemických fakúlt – Veľké Karlovice (Gatial) 



Vzhľadom na prebiehajúcu akreditáciu bude účasť dekana, pani prodekanky a pána prodekana 

Polakoviča neistá. Odporučil účasť prodekanov Drtila, Lakatoša a tajomníka fakulty. 

 

 informácie o výsledkoch kontrol na FCHPT (Gatial, Pastucha) 

Zastupujúci tajomník fakulty Ing. Pastucha informoval, že na fakulte boli tri kontroly. Jedna sa 

týkala Nórskych fondov, druhá z Inšpektorátu práce SR na podnet našej bývalej zamestnankyne 

a tretia kontrola z Úradu verejného zdravotníctva SR v súvislosti s narábaním a zneškodňovaním 

azbestu v starej budove. Konštatoval, že v zmysle zistení UVZ boli na fakulte prijaté opatrenia 

ohľadom evidencie prestávky na obed a školenia upratovačiek k používaniu čistiacich 

prostriedkov. 

 
Dekan prof. Gatial ukončil zasadnutie o 12:50 hod. 

 

 

Bratislava, 12.09.2023 

 

Zapísal: 

Ing. Branislav Pastucha, PhD., v. r. 

zastupujúci tajomník FCHPT STU v Bratislave 

 

Overila: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 

prodekanka pre vzdelávanie 

 

Za správnosť: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 

dekan FCHPT STU v Bratislave  


